

GUATEMALA

Finca El Gigante

InterAmerican
COFFEE



Farm Information

Country: Guatemala
Region: Motagua Valley
Altitude: 1.560 to 1.700 masl.
Farmsize: 125 ha. (85 with coffee, 40 with forest)

In 1994, Osvaldo Suchini went to El Gigante mountain, and discovered the ideal conditions to produce high quality coffee. Over the last years, Osvaldo Suchini and his family has been getting specialized in producing coffee with high quality standards in a sustainable way.

“Quality is our commitment. That’s why our coffee goes through a hard process of production and selection. We selected the best varieties, cultivate them, hand-pick cherry by cherry and select it in order to guarantee the best quality.”

“El Gigante Coffee has dedicated more than 40 hectares for natural forest and planted native species among coffee plants for shadow. Our commitment is to produce in a sustainable way by being friendly with the ecosystem and with local communities.”

“People is our treasure! At El Gigante Coffee, we aim to integrate women from the local community and give them jobs in order to develop themselves. All activities are done by locals in order to contribute with their economy.”

“All the staff from El Gigante Coffee puts its hearth and its passion in every activity done in order to produce our coffee.”



Coffees

A coffee with a full, balanced body and bright, sparkling acidity.
Flavours of Maracuja and biscuits.

Maracuja

Biscuits

Varieties: Catuai, Caturra, Pacamara, Geisha & Bourbon

Processing: Washed



InterAmerican Coffee GmbH
Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4
20457 Hamburg, Germany
Tel. +49 (0)40 373 367
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz
Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland
Tel. +41 (0)41 728 7286
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.
Zeppelin Building - 1st floor
59-61 Farringdon Road - London EC1M 3JB
UNITED KINGDOM
Tel. +44 (0) 20 7796 2255
E-Mail iac.london@nkg.coffee

www.interamericacoffee.de

GUATEMALA

Finca El Gigante

InterAmerican
COFFEE



Farm Information

Land: Guatemala
Region: Motagua Valley
Anbauhöhe: 1.560 to 1.700 masl.
Farmgröße: 125 ha. (85 Kaffee, 40 Wald)

1994 begab sich Osvaldo Suchini auf den Berg El Gigante und entdeckte dort die idealen Bedingungen für den Anbau von hochwertigem Kaffee. In den letzten Jahren haben sich Osvaldo Suchini und seine Familie darauf spezialisiert, Kaffee mit hohen Qualitätsstandards auf nachhaltige Weise zu produzieren.

“Qualität ist unsere Verpflichtung. Deshalb durchläuft unser Kaffee einen harten Produktions- und Auswahlprozess. Wir wählen die besten Sorten aus, bauen sie an, pflücken Kirsche für Kirsche von Hand und selektieren sie, um die beste Qualität zu garantieren.”

“El Gigante Coffee hat mehr als 40 Hektar Naturwald gewidmet und zwischen den Kaffeepflanzen einheimische Arten als Schattenspendler gepflanzt. Wir verpflichten uns, auf nachhaltige Weise zu produzieren, indem wir mit dem Ökosystem und den lokalen Gemeinschaften freundlich umgehen.”

“Die Menschen sind unser Schatz! Bei El Gigante Coffee ist es unser Ziel, Frauen aus der lokalen Gemeinschaft zu integrieren und ihnen Arbeit zu geben, damit sie sich weiterentwickeln können. Alle Tätigkeiten werden von Einheimischen ausgeführt, um einen Beitrag zu ihrer Wirtschaft zu leisten.”

“Alle Mitarbeiter von El Gigante Coffee stecken ihr Herz und ihre Leidenschaft in jede Tätigkeit, die sie für die Produktion unseres Kaffees ausführen.”



Coffees

Ein Kaffee mit einem vollen, ausgewogenen Körper und einer klaren, spritzigen Säure. Aromen von Maracuja und Keksen.

Maracuja

Keks

Varietäten: Catuai, Caturra, Pacamara, Geisha & Bourbon

Aufbereitung: Washed



InterAmerican Coffee GmbH
Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4
20457 Hamburg, Germany
Tel. +49 (0)40 373 367
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz
Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland
Tel. +41 (0)41 728 7286
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.
Zeppelin Building - 1st floor
59-61 Farringdon Road - London EC1M 3JB
UNITED KINGDOM
Tel. +44 (0) 20 7796 2255
E-Mail iac.london@nkg.coffee

www.interamericacoffee.de